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  Akademický senát FZS TUL 
   | Zápis z jednání 

 
 

 
Zápis č. 4/2023 z jednání Akademického senátu FZS TUL 

dne 26. června 2023 
 

 

Přítomni: Nikol BENEŠOVÁ, Filip DVOŘÁK on-line, Barbora MAŠKOVÁ, Jakub KYNCL, Vojtěch LINDAUER, Jan 

MORAVA on-line, Jakub REČEK (předseda), Tomáš ROUBÍČEK přišel před bodem č.3, Magda HOLÁ (tajemnice 

AS FZS TUL) 

Omluveni: Jiří BENEŠ 

Hosté: děkan Karel CVACHOVEC, proděkanka Zuzana PAUKERTOVÁ, tajemnice Lenka KOZÁKOVÁ 

 

Zahájení: Předseda zahájil jednání Akademického senátu Fakulty zdravotnických studií Technické univerzity  

v Liberci (dále jen AS FZS TUL) a konstatoval jeho usnášeníschopnost. Pátý bod programu bude při jednání rozdělen 

do dvou částí. Následně jmenoval skrutátory a přečetl program zasedání. Schváleno tichým souhlasem. 

 

 

Skrutátoři:  Barbora MAŠKOVÁ 

 Vojtěch LINDAUER 

 

Program jednání: 

1. Zápis č. 3/2023 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne 17. května 2023 

2. Informace o výsledku voleb do AS TUL 

3. Předložení záměru zřídit pozici čtvrtého proděkana fakulty, a to proděkana pro rozvoj, organizaci a 

legislativu k 1. 7. 2023 

4. Předložení záměru k odvolání proděkana pro vzdělávací a pedagogickou činnost Mgr. Zuzany Paukertové  

k 30. 6. 2023 

5. Předložení záměru ke jmenování proděkanů: 

• pro organizaci, rozvoj a legislativu Mgr. Zuzany Paukertové k 1. 7. 2023, 

• pro vzdělávací a pedagogickou činnost PhDr. Evy Procházkové, PhD. k 1. 7. 2023 

6. Informace o hospodářském výsledku FZS TUL 

7. Výroční zpráva o činnosti Fakulty zdravotnických studií TU v Liberci za rok 2022 

8. Výroční zpráva o hospodaření Fakulty zdravotnických studií TU v Liberci za rok 2022 

9. Návrh rozpočtu FZS pro rok 2023 

10. Různé 

 

 
1. Zápis č. 3/2023 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne 17. května 2023 

Předseda AS FZS TUL předložil ke schválení Zápis č. 3/2023 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne  

17. května 2023 

Diskuze: Senát nevznesl připomínky k předloženému zápisu. 

Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje Zápis č. 3/2023 z jednání Akademického senátu FZS TUL dne  

17. května 2023 

Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 7-0-0 
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2. Informace o výsledku voleb do AS TUL 
Předseda AS FZS TUL seznámil přítomné s výsledky řádných voleb a konstatoval, že účast byla dostatečná. Volby 
proběhly elektronickou formou a byly prohlášeny za platné.  
Diskuze: Předseda pogratuloval nově zvoleným senátorům a poděkoval senátorce Benešové za její dosavadní práci 
v AS TUL. Senát nevznesl připomínky k předloženému zápisu o výsledku voleb. 
Návrh usnesení: AS FZS TUL bere na vědomí výsledky voleb do AS TUL. 

Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 6-0-1 

 
Na jednání se dostavil senátor Roubíček. 

 
 
3. Předložení záměru zřídit pozici čtvrtého proděkana fakulty, a to proděkana pro rozvoj, organizaci  

a legislativu k 1. 7. 2023 

Předseda požádal předkladatele o informace ohledně důvodu vzniku nové pozice a o náplni činnosti. Děkan 

zdůvodnil vznik nárůstem nových požadavků na FZS, a to i ze strany TUL, ze kterého vyplynula potřeba této pozice 

a připomněl například velký objem práce spojený s reakreditacemi. Uvedl, že kandidáty jsou zaměstnanci fakulty  

a mzdové náklady nebudou velké. CV kandidátky a náplň činnosti byly senátorům zaslány. 

Diskuze: Lindauer uvedl, že zřízení funkce nového proděkana vysílá dva signály, a to první navenek, kde pouze 

velké fakulty mají tuto pozici a požádal o informaci ohledně výše úvazku. Tajemnice informovala, že se jedná  

o poloviční úvazek. Jako negativní signál dovnitř fakulty vnímá senátor Lindauer zřízení další funkce v době vysoké 

inflace a stagnování mezd zaměstnanců. Děkan považuje stávající strukturu funkcí za deficitní a zděděnou z doby 

fungování ústavu. Ohledně vnímání zřízení nové funkce směrem dovnitř fakulty děkan uvedl, že v současnosti bylo 

mnoho úkolů plněno, aniž by o tom ostatní zaměstnanci věděli. Nová funkce s sebou ponese i pravomoc a přispěje 

k lepšímu rozdělení úkolů. Lindauer připomněl, že fakulta byla kritizována na velkém senátu ohledně VaV. Děkan 

uvedl, že organizace VaV na fakultě je v řešení a zásadní je i aktivita zaměstnanců. Proděkanka sdělila, že z jejího 

pohledu změna rozdělení funkcí měla být provedena již dříve. Pokud jde o vliv změny směrem dovnitř fakulty, 

předpokládá se vznik menších útvarů a v důsledku toho vyšší efektivita a úspory. Pokud jde o přítomnost proděkana 

pro studium na fakultě, výkon funkce předpokládá především práci se STAGem a je tedy možné pracovat i se 

vzdáleným přístupem. 

Návrh usnesení: AS FZS TUL bere na vědomí záměr děkana zřídit pozici čtvrtého proděkana fakulty, a to 

proděkana pro rozvoj, organizaci a legislativu k 1. 7. 2023 

Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 8-0-0 

 
 
4. Předložení záměru k odvolání proděkana pro vzdělávací a pedagogickou činnost Mgr. Zuzany 

Paukertové k 30. 6. 2023 

Předseda požádal o předložení záměru, děkan konstatoval, že se jedná pouze o technickou záležitost. 

Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje záměr děkana odvolat proděkanku pro vzdělávací a pedagogickou 

činnost Mgr. Zuzanu Paukertovou k 30. 6. 2023 

Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 8-0-0 

 
 

5. Předložení záměru ke jmenování proděkanky pro vzdělávací a pedagogickou činnost PhDr. Evy 

Procházkové, PhD. k 1. 7. 2023 

Předseda požádal o předložení záměru, děkan uvedl, že funkce vzniká rozdělením a kandidátka má příslušné tituly, 

pedagogickou zkušenost a zkušenosti ze zahraničí.  
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Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje záměr děkana jmenovat proděkanku pro vzdělávací  

a pedagogickou činnost PhDr. Evu Procházkovou, PhD. k 1. 7. 2023 

Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 8-0-0 

 
 
6. Předložení záměru ke jmenování proděkanky pro rozvoj, organizaci a legislativu Mgr. Zuzany Paukertové  

k 1. 7. 2023 

Předseda požádal o předložení záměru, děkan sdělil, že je třeba ke změnám a intenzivní práci využít již letní období. 

Diskuze: Předseda vznesl dotaz, kdy bude známa kompletní nová struktura organizace fakulty. Proděkanka 

připomněla, že přes letní prázdniny bude nutné zpracovat program Zdravotnického záchranářství. Pokud v září 

budou vypracovány nové návrhy, byly by předloženy na říjnovém zasedání senátu a v platnost mohou vstoupit 

v novém roce. Tajemnice uvedla, že se bude jednat o velké množství činností, např. převod veškerých dohod. 

Zároveň bude nutné provést rozdělení majetku formou směrnice v souvislosti se vznikem ústavů a stanovit vedoucí 

a kompetence. 

Návrh usnesení: AS FZS TUL bere na vědomí záměr děkana jmenovat proděkanku pro rozvoj, organizaci  

a legislativu Mgr. Zuzanu Paukertovou k 1. 7. 2023 

Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 8-0-0 

 
 
7. Informace o hospodářském výsledku FZS TUL 

Děkan předložil senátorům hospodářský výsledek jako kladný, přebytek posílí rozpočet fakulty. 

Diskuze: Senátor Roubíček vznesl dotaz na míru navýšení rozpočtu. Děkan uvedl, že se naopak bude jednat  

o osmiprocentní pokles. Díky vytvořené rezervě nejsou požadavky na mzdy ohroženy. Tajemnice připomněla, že 

důležitým zdrojem by měla být vědecká činnost a publikace a proděkanka doplnila, že ohledně financování je třeba 

se zaměřit na proděkana pro VaV. Děkan uvedl, že nelze dlouhodobě financovat VaV z rozpočtu fakulty. Senátorka 

Mašková sdělila, že podle zprávy z AS TUL by neměly být snižovány stavy studentů (zdroj příjmů). Proděkanka 

uvedla, že počty se těžko predikují, část studentů se nedostaví k zápisu, přibližně se jedná o polovinu. Letošní 

uchazeči vykazují dobré výsledky ze SŠ. Senátorka Mašková se dotázala na počty studentů do navazujícího 

programu Biomedicínské inženýrství. Proděkanka odpověděla, že bude dostačující počet studentů v tomto 

programu, nyní je devět přihlášek. Tajemnice s ohledem na finance uvedla zařazení do Fondu provozních 

prostředků, kde nedochází ke zdanění. Proděkanka informovala o snaze Rady vysokých škol zachovat stejný objem 

peněz i na další období. 

Návrh usnesení: AS FZS TUL bere na vědomí informace o hospodářském výsledku FZS TUL 

Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 8-0-0 

 
 
8. Výroční zpráva o činnosti Fakulty zdravotnických studií TU v Liberci za rok 2022 

Děkan předložil senátorům zprávu o činnosti a připomněl práci studentů v uprchlických centrech a stabilizaci činností 

fakulty po pandemii Covidu. 

Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje Výroční zprávu o činnosti Fakulty zdravotnických studií TU v Liberci 

za rok 2022 

Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 8-0-0 
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9. Výroční zpráva o hospodaření Fakulty zdravotnických studií TU v Liberci za rok 2022 

Děkan předložil výroční zprávu o hospodaření s přebytkem 2,34 mil. Kč.  

Diskuze: Lindauer připomněl rezervu z minulých let, tajemnice potvrdila, že rezerva zůstává. Předseda položil dotaz 

ohledně dostatku financí na cesty akademických pracovníků. Proděkanka uvedla, že dostatek financí je právě 

důsledkem úsporného hospodaření. Tajemnice připomněla nutnost nahrazovat dosluhující výpočetní techniku. 

Proděkanka informovala o financování kurzů, které bylo zajištěno jednorázově pro tento rok. Roubíček se zeptal, 

zda cesty řeší vnitřní předpis a proděkanka uvedla, že ten zatím chybí.  

Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje Výroční zprávu o hospodaření Fakulty zdravotnických studií TU  

v Liberci za rok 2022 

Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 8-0-0 

   

10. Návrh rozpočtu FZS pro rok 2023 

Děkan předložil návrh rozpočtu, který obsahuje nová střediska a vychází ze stávající organizace FZS. 

Diskuze: Lindauer se zeptal na výši částky za studenty, tajemnice uvedla, že bylo přijato méně studentů, velká část 

nenastoupila. Proděkanka se vyslovila proti přijímání nedostatečně kvalitních studentů. Tajemnice ohledně 

prostředků klade důraz na publikování, kde lze získat větší částky. 

Návrh usnesení: AS FZS TUL schvaluje Návrh rozpočtu FZS pro rok 2023 

Hlasování (v pořadí pro-proti-zdržel se): 8-0-0 

             

 

11. Různé 

 

I. Senátor Dvořák položil dotaz ohledně vzniku studentské místnosti, Benešová uvedla, že dosud není, pouze 

v budově H. Tajemnice zmínila návrh ve zprávě prorektorky Burgerové. Paukertová připomněla jednání 

s FUA, také situaci řeší, na fakultách prostor není, výhledově v budově E2. Benešová se zeptala, zda se 

počítá se spojením fakult při řešení situace s místností pro studenty. Mašková uvedla, že situaci řeší více 

fakult, jedinou možností je budova E2. 

 

II. Senátor Kyncl informoval o zřízení schránky důvěry studentů, kde se objevilo hodně problémů k řešení, 

některé se opakují, např. problémy v jednání určitých pedagogů. Předseda uvedl, že byl se situací seznámen, 

hodnocení ve STAG nefunguje optimálně, situaci je nutno řešit. Kyncl připomněl, že studenti často ze strachu 

problémy veřejně neřeší. Děkan konstatoval, že bez podnětů nelze situaci řešit a připomněl existenci etické 

komise, kde byl jmenován předsedou. Roubíček připomněl funkci univerzitního ombudsmana.  

Proděkanka uvedla, že některé problémy již se studenty řešila a že studenti by se měli obracet na vedoucí 

ročníku. Morava se dotázal, pokud stížnosti existují již delší dobu, proč se neřešily dříve. Mašková 

informovala, že se jedná o novou záležitost. Reček připomněl problémy s komunikací a v důsledku toho vznik 

schránky. Tajemnice uvedla, že na univerzitě probíhají dlouhodobě školení v komunikaci o která je ze strany 

zaměstnanců malý zájem. Benešová připomněla, že studenti se při upozornění na nedostatky setkávají 

s nevolí vyučujících.  

Proděkanka uvedla, že problémy bude řešit a dotázala se na časové ohraničení funkčnosti schránky  

a směřování výstupů. Iniciativu kladně hodnotí, výhodu STAGu vidí v přiřazení podnětů k jednotlivým 

předmětům. Kyncl uvedl, že vkládání podnětů je dosud otevřeno. Morava požádal o předání podkladů 

senátorům a Roubíček o provedení shrnutí.  
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Děkan vznik schránky pro studenty vítá a žádá o předání dokumentu se shrnutím opakujících se stížností. 

Konstatuje, že vážné skutečnosti je třeba řešit a že slovo studenta má v dnešní době velkou váhu. Proděkanka 

uvádí, že bude třeba rozhodnout, jak s údaji pracovat a k jakému termínu je sumarizovat. Benešová 

připomněla, že i senát TUL diskutuje o tom, jak zvýšit účast ve studentském hodnocení a jak studenty 

motivovat. Předseda konstatoval, že studentská komora zpracuje shrnutí podnětů a s originály podnětů předá 

děkanovi, který situaci začne řešit. 

 

 

Předseda senátu poděkoval senátorům za účast a popřál hezké léto, příští zasedání proběhne pravděpodobně 

v novém akademickém roce. 

 

 

 

 

V Liberci dne 27. 6. 2023 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Magda Holá, DiS. Ing. Bc. Jakub Reček, DiS. 

zapsala tajemnice AS FZS TUL předseda AS FZS TUL 


